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З А П И С Н И К   С А      С К У П Ш Т И Н Е     
УДРУЖЕЊА ПРИВАТНИХ ШУМОВЛАСНИКА „НАША ШУМА“  

 
 
 
Број 08/1-6/10 
Дана 05.06.2010. год. 
Вријеме  почетка : 11:05 
Вријеме завршетка : 12.30 
 
Предсједавајући Скупштине Удружења господин Чедо Ђукић; 
 
На основу Статута Удружења приватних шумовласника „Наша Шума“; 
 

О  Т  В  А  Р  А  М   
 
Скупштину Удружења приватних шумовласника „Наша Шума“, 
  
Као прво желим да вас поздравим и да вам се захвалим на одзиву за 
присуствовању данашњој скупштини у име радног предсједништва и у своје  
лично име . 
Посебно ми је драго поздравити наше госте: 
 

• Помоћника Министра за шумарство господина Раденка Козомару 
• Декана Шумарског факултета Др. Зорана Говедара 
• Замјеника Директора Агенције за Шуме Славиша Танасића 

 
Поштоване даме и господо, чланови Скупштине нашег Удружења прије него 
што пређемо на предлог дневног реда, а на основу Статута Удружења 
приватних шумовласника „Наша Шума“ треба да изаберемо  
записничара ,  
чланове верификационе комисије и  
чланове кандидационе комисије. 
 
За записничара предлажем госпођуицу Дубравку  Кршић, 
 
За чланове верификационе комисије предлажем : 
                          За предсједника: Мандић Жељка из Шипова, 
                          За члана:   Дарко Видовић из Добоја, 
                          За члана:   Банђур Драженка из Убовског , 
За чланове кандидацоне комисије предлажем: 
                           За предсједника: Александра Мркобраду, 
                           За члана:  Јосипа Буха из Зворника, 
                           За члана:  Митар Купушић из Берковића, 
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Молим да се изјасните дизањем руке ко је да госпођица  Дубравка  Кршић буде 
записничар на данашњој скупштини? 
ЗА: 16; ПРОТИВ:  НЕМА;  СУЗДРЖАНИ: НЕМА;    
Констатујем да је  госпођица Дубравка  Кршић изабрана за записничара.      
 
Молим чланове скупштине да се  дизањем руке изјасне за чланове 
Верификационе комисије : 
ЗА: 16; ПРОТИВ:  НЕМА;  СУЗДРЖАНИ: НЕМА;    
Констатујем да је изабрана верификациона комисија. 
 
Молим записничарку да заузме своје мјсто , а Верификациону комисију да 
прије усвајања дневног реда поднесе извештаj о присутности чланова на 
скупштини. 
 
Молим чланове скупштине да се  дизањем руке изјасне за чланове 
Кандидационе комисије  
ЗА: 16; ПРОТИВ:  НЕМА;  СУЗДРЖАНИ: НЕМА;    
Констатијем да је  изабрана кандидациона комисија. 
 
Молим Предсједника верификацијоне комисије да поднесе извештај о 
присутности и да ли скупштина може засиједати и доносити пуноважне одлуке. 
 
 
Предсједник верификационе комисије господин: Мандић Жељко  

 
Верификациона комисија је пребројавањем утврдила да данашњој скупштини 
присуствује: 16 чланова од позваних: 20 чланова, те на основу Статута 
Удружења приватних шумовласника „Наша Шума“, Скупштина може да 
засиједа и доноси пуноважне одлуке. 
 
Предсједавајући Скупштине Удружења господин Чедо Ђукић; 
 
На основу Статута Удружења приватних шумовласника „Наша Шума“ 
предлажем следећи дневни ред: 
 
1. Подношење извештаја о раду Удружења у протеклом мандатном период, 
2. Подношење  предлога Плана рада и усвајање Плана рада за изборни период 

2010 - 2011 године. 
3. Доношење Одлуке о измјени и допуни Статута Удружења. 
4. Избор органа Удружења; (Предсједника Удружења, Предсједника 

Скупштине Удружења, верификација мандата чланова Скупштине 
Удружења , Управног Одбор, Надзорног одбора и Секретара Удружења.) 

5. Текућа питања или разно. 
 
Дајем дневни ред на дискусију; 
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Пошто се нико од присутних не јавља за ријеч прелазимо на усвајање дневног 
реда.  
 
Молим чланове Скупштине да се  дизањем руке изјасне за усвајање дневног 
реда. 
ЗА: 16; ПРОТИВ:  НЕМА;  СУЗДРЖАНИ: НЕМА;    
Констатујем да је  дневни ред једногласно усвојен.  
 
Прва тачка дневног реда: Подношење извештаја о раду Удружења у 
протеклом мандатном период. 

 
  
Молим госп. Душка Топића  да поднесе Изветај  о раду за протекли период 
2006-2010.год. 
 
Предсједник Удружења Душко Топић је поднио извјештај о раду у протеклом 
периоду. 
 
Предсједавајући Скупштине Удружења господин Чедо Ђукић; 
 
Саслушали смо извештај и исти дајем на дискусију 
 
Пошто нема пријављених дискутаната по Извештају којег је поднио гос. Душка 
Топић у име Скупштине , прелазимо на усвајање поднешеног Извештаја.  
 
Молим чланове Скупштине да се  дизањем руке изјасне за усвајање поднешеног 
Извештаја  
ЗА: 16; ПРОТИВ:  НЕМА;  СУЗДРЖАНИ: НЕМА;    
Консататујем да је   усвојен Извештај о раду Удружења приватних 
шумовласника „Наша Шума“ у протеклом мандатном периоду . 
 
Друга тачка дневног реда: Подношење  предлога Плана рада и усвајање 
Плана рада за изборни период 2010 - 2011 године. 
 
 
Молим господина  Душка Топића да поднесе предлог Плана рада за изборни 
циклус 2010-2011.година. 
 
Предсједник Удружења Душко Топић је поднио план рада за изборни циклус 
2010-2011.година. 
 
Предсједавајући Скупштине Удружења господин Чедо Ђукић. 
 
Саслушали смо предлог Плана рада за изборни циклус и исти дајем на  
дискусију. 
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Пошто нема пријављених дискутаната прелазимо на усвајање Плана рада за 
изборни мандат 2010- 2010 година. 
 
Молим чланове Скупштине да се  дизањем руке изјасне за усвајање  Плану рада 
којег је предложио господин Душко Топић  у име Скупштине: 
ЗА: 16; ПРОТИВ:  НЕМА;  СУЗДРЖАНИ: НЕМА;    
Констатујем да је  План рада усвојен . 
 
Трећа тачка дневног реда: Доношење Одлуке о измјени и допуни Статута 
Удружења 
 
Предсједник Скупштине Удружења упознао је чланове Скупштине са 
приједлогом  измјене и допуне Статута Удружења , који је предложио УО 
Удружења. Суштина предложених измјена и допуна Статута односи се на 
унутрашњу организацију Удружења кроз формирање територијалних дијелова и 
према истима избор чланова скупштине Удружења. 
 

Дајем предлог Одлике на дискусију. Пошто се нико не јавља за дискусију и нема 
других предлога прелазимо на гласање. 

 
Молим чланове Скупштине да се  дизањем руке изјасне за усвајање  Одлуке о 
измјени и допуни Статута Удружења којег је предложио УО Удружења. 
 
 ЗА: 16; ПРОТИВ:  НЕМА;  СУЗДРЖАНИ: НЕМА;    
Констатујем да је  Одлука о измјени и допуни Статута Удружења једногласно 
усвојена. 

 
Пауза од 10 минута, а за то време молим кадидациону комисију да се 
припреми за подношење предлога кадидата за органе клуба. 
 

Четврта тачка дневног реда: Избор органа Удружења; (Предсједника 
Удружења, Предсједника Скупштине Удружења, чланова Скупштине 
Удружења , Управни Одбор, Надзорног одбора, Генералног Секретара). 

 
Избор органа Удружења. Образложење који се органи бирају. 
 
На основу Статута Удружења приватних шумовласника „Наша Шума“ 
скупштина  бира и разрјешава  дужности: 
1. Предсједник Удружења приватних шумовласника „Наша Шума“ који је 

уједно и Предсједник Управног Одбора Удружења  
2. Предсједник Скупштине Удружења 
3. Чланове Управног Одбора,  
4. Чланове Скупштине Удружења 
5. Чланове Надзорни Одбор, 
6. Генералног Секретара Удружења 
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Молим предсједника Кандидационе комисије да поднесе предлоге кандидата за 
наведене органе Удружења приватних шумовласника „Наша Шума“. 
 
Предсједник Кандидационе комисије Александар Мркобрада. 
 
1. За Предсједника Удружења приватних шумовласника „Наша Шума“ уједно 
предсједника Управног Одбора Удружења  
господина Душка Топића, из Челинца. 
 
2. За Предсједника Скупштине Удружења приватних шумовласника „Наша Шума“  
господина Чеду Ђукића, 
 
3. За чланове Управног Одбора Удружења: 
Предсједник:  Душко Топић, 
Члан:   Дарко Видовић,    
Члан:   Раденко Перишић, 
Члан:   Здравко Жугић,    
Члан:   Гојко Вуковић, 
 
 
4. За чланове Скупштине Удружења: 

1. Члан:  Душко Топић, 
2. Члан:  Чедо Ђукић,    
3. Члан:  Здравко Ковачевић, 
4. Члан:  Миладин Орашанин,    
5. Члан:  Митар Купушић, 
6. Члан:  Гојко Вуковић,    
7. Члан:  Драженко Банђур, 
8. Члан:  Миро Божић,    
9. Члан:  Раденко Перишић, 
10. Члан:  Жељко Мандић,    
11. Члан:  Милорад Гогић, 
12. Члан:  Милан Ненадић,    
13. Члан:  Јосип Бух, 
14. Члан:  Раде Тотић,    
15. Члан:  Здравко Жугић, 
16. Члан:  Пајсије Петровић,    
17. Члан:  Милорад Миличевић, 
18. Члан:  Веселин Видојевић,    
19. Члан:  Дарко Видовић, 
20. Члан:  Синиша Перковић,    

 
5. За Надзорни Одбор Удружења : 
Предсједник:  Јосип Бух, 
Члан:   Раде Тотић, 
Члан:   Драженко Банђур,    
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6. За Генералног Секретара Удружења:  
Генерални Секретар:  Александар Мркобрада, 
 
 
Дајем предлоге на дискусију. Пошто нема других предлога прелазима на гласање. 
 
 
Молим чланове скупштине да се  дизањем руке изјасне да  
господин Душко Топић, буде Предсједник Удружења  уједно и предсједник 
Извшног Одбора Удружења  у изборном периоду 2010 – 2014 година. 
ЗА: 16; ПРОТИВ:  НЕМА;  СУЗДРЖАНИ: НЕМА;    
Костатујем да је господин Душко Топић изабран за Предсједника Удружења  
уједно и предсједника У.О.  
 
Молим чланове скупштине да се  дизањем руке изјасне да  
господина Чеду Ђукића, буде Предсједник Скупштине Удружења у изборном 
периоду 2010.-2014.година,  
ЗА: 16; ПРОТИВ:  НЕМА;  СУЗДРЖАНИ: НЕМА;    
Констатујем да је господина Чедо Ђукић изабран за Предсједника Скупштине 
Удружења. 
 
Молим чланове скупштине да се  дизањем руке изјасне да господа  
Душко Топић, 
Дарко Видовић,    
Раденко Перишић, 
Здравко Жугић,    
Гојко Вуковић, 
буду чланови Управног Одборае Удружења у изборном периоду 2010 – 2014 
године,  
ЗА: 16; ПРОТИВ:  НЕМА;  СУЗДРЖАНИ: НЕМА;    
Констатујем да су предложена господа изабрана за чланови Управног Одборае 
Удружења. 
 
 
Молим да се изјасните дизањем руке да предложена господа  буду изабрани у 
Скупштину Удружења. 
ЗА: 16; ПРОТИВ:  НЕМА;  СУЗДРЖАНИ: НЕМА;    
Констатујем да су  предложени кандидати изабрани у Скупштину Удружења.  
 
Молим да се изјасните дизањем руке да предложена господа у Надзорни одбор 
Јосип Бух, 
Раде Тотић, 
Драженко Банђур, буду и изабрани. 
ЗА: 16; ПРОТИВ:  НЕМА;  СУЗДРЖАНИ: НЕМА;    
Констатујем да су предложени кандидати изабрани за Надзорни одбор.  
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Молим да се изјасните дизањем руке да предложени господин Александар 
Мркобрада,Генерални Секретар буде и изабрани. 
ЗА: 16; ПРОТИВ:  НЕМА;  СУЗДРЖАНИ: НЕМА;    
Констатујем да су предложени кандидати изабрани за Секретара удружења.  
 
Са овим гласањем смо исцрпели и трећу тачку дневног реда.  
 
Пета тачка дневног реда: Текућа питања или разно. 
 
 
 
Давање ријечи Предсједнику Удружења господину Душку Топићу за кратки 
пригодан говор  о петогодишњици постојања Удружења. 
 
Душко Топић се обратио скупштини са кратким пригодним говором и захвалио 
члановима Скупштине  гостима на несебичном раду на подизању угледа Удружења 
и зажелио даљи успјешан рад. 
 
Председник Скупштине господин Чедо Ђукић. 
 
Са овим смо исцрпјели све тачке дневног реда и закључујем рад ове Скупштине 
Удружења приватних шумовласника „Наша Шума“  
Свим новоизабраним члановима честитам и позивам их на сарадњу.  
 
Дискусија: 
 

1. У име министарства Ранко Козомара поздравио је скуп и честитао 
новоизабраним органима УПШ ,,Наша Шума“. Дао је ријеч подршке свим 
250.000 власника приватних шума, подржао је програм рада УПШ и зажелио 
што бржу имплементацију свих његових ставки на терену. Министарство ће 
се и даље трудити  да да мјесто и улогу приватним шумовласницима. 
Нагласио је да у Закону о шумама РС ипак није све стављено, увијек постоји 
могућност доградње и исправке и доношења подзаконских аката како би се 
што више помогло власницима приватних шума, односно удружењу. У току 
је и јавна расправа Стратегије развоја шумарства у којој ће се дати и 
могућност активног учешћа УПШ. 

2. Декан Шумарског факултета проф. др Зоран Говедар изразио је дивљење 
што може да види да је УПШ доста тога урадило по питању развоја 
удружења, приватних шума и шумовласника и зажелио је пуно успјеха у 
будућем раду. Истакео је да је току Стратегија развоја шумарства која ће 
допринети већој афирмацији приватних шумовласника и  развоју приватних 
шума. Ту су истакети и циљеви и мјере који требају да се реализују у току 
наредног периода у погледу поправљања стања приватних шума и 
шумовласника. На крају је указао на важност  унутрашње интеграције УПШ  
у циљу афирмације свих активности везаних за приватне шуме и власнике. 
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3. Испред Агенције за шуме РС скуп је поздравио помоћник директора 
Славиша Танасић. Зажелио је пуно успјеха у  раду новоизабраним 
органима УПШ. Поздравио је све присутне који су на скупу испред 
министарства и факултета а посебно чланове Скупштине који су стигли из 
свих регија РС. Истакео је важност сарадње УПШ са Агенцијом као везом са 
министарством. Агенција ће у току ове године и у наредном периоду  
одређене активности усмјерити на унапређење шумског ресурса. Неколико 
програма је предвиђено а један од њих је Програм утврђивања граница 
шума и шумског земљишта РС, а паралелно с тим и утврђивање граница 
приватних шума.  У току израде је и Правилник о коришћењу средстава 
посебне намјене којим ће се тачно дефинисати коришћење ових средстава за 
финансирање  програма и пројеката у области приватних шума. До сада је 
донесено више од 40 подзаконских аката којима се појашњавају и допуњују 
поједине ставке Закона о шумама. На крају је нагласио да ће Агенција 
покушати да убрза све ове процесе и припреми одређене пројекте у области 
приватних шума. 

4. Члано УПШ,  Орашанин Миладин је поставио питање које је јако често и 
уобичајено од стране власника приватних шума а то је проблем 
пошумљавања и превођења малопродуктивних изданачких шума у високе 
шуме.  Питање се конкретно односило на то шта урадити са храстовом  
шумом која је исјечена, којим врстама извршити пошумљавање или који 
узгојни облик примјенити. Одговор на питање је дао декан Шумарског 
факултета проф. др Зоран Говедар. Дао је  четири потенцијална рјешења у 
кратким цртама, односно четири врсте узгојних поступака који се могу 
примјенити с обзиром на насталу ситуацију:  

• поступак индиректне конверзије који је дуготрајан и захтјева већу 
површину и дужи временски период  да би се изданачка шума 
превела у високу, 

• природи блиско газдовање  или тзв. природи близак метод гајења 
који подразумијева да се задржи врста која је ту била, односно да се 
изврши пошумљавање и превођење у високу шуму садницама храста 
китњака, 

• извршити чисту сјечу и пустити да се изданачка шума регенерише и 
као такву је задржати,  и 

• поступак директне конверзије, који подразумијева да се изврши 
чиста сјеча а потом пошумљавање адекватним врстама дрвећа и то 
ако се ради о изданачким храстовим шумама на јужним и топлијим 
експозицијам бијелим или црним бором, а ако се ради о хладнијим 
експозицијама и изданачким шумама букве са смрчом. 

Сваки од ових поступака има детаљно разрађену методологију . 
 
 
Записничар: 
___________________                                                         Предсједник Скупштине  
                                                                                               _____________________  


